
TRPIMIR GOLUŽA: 

 - Dakle, gradonačelnik nas kontinuirano uvjerava da je jako transparentan, a vaša 

transparentnost zapravo se najbolje ogleda na Aktualnom satu na kojem nikad, ali baš nikad ne 

odgovarate na pitanja gradskih zastupnika a onda ne odgovarate ni pisanim putem iako je vaša 

obveza da na ta pitanja odgovorite u roku od trideset dana. Dobili ste i požurnice na koje ste se 

također oglušili.  

 Pa ću vas podsjetit niste mi odgovorili zašto ste smijenjenom direktoru Vodovoda i 

odvodnje isplaćivali punu direktorsku plaću godinu dana nakon njegove smjene.  

I niste mi odgovorili na pitanje je li istina da ste za jednog od ravnatelja zagrebačkog doma 

zdravlja imenovali osobu koja ima pravomoćnu kaznenu presudu zbog uzimanja mita na 

radnom mjestu.  

 Zadnjih dana u javnosti se hvalite i prikazujete se spasiteljem zagrebačkog sporta.  

Ja vas pitam znate li vi kolike su financijske godišnje potrebe zagrebačkog sporta?  

 

 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. 

Izvolite. 

 

 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Zastupniče Goluža, dobiti ćete odgovor na svoje pisano pitanje. Bio sam jučer na putu 

izvan zemlje tako da nisam stigao potpisati odgovore zastupnicima ali dobiti ćete odmah nakon 

ove sjednice odgovore. 

 Što se tiče, što se tiče vašeg pitanja… Ali podsjetio bih vas na još jednu stvar a to je da 

mi niste rekli o kojem ravnatelju se radi. To sam vas pitao i tada i niste rekli… 

……(Nerazumljiva upadica g. Trpimira Goluže iz klupe)…… 

 Niste rekli o kojem se ravnatelju radi. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - To u dodatnom objašnjenju. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Recite o kojem ravnatelju se radi pa ćete dobiti odgovor. Kako ja mogu znati napamet 

o čemu vi pričate. 

 Što se tiče, što se tiče vašeg pitanja oko sporta znači nikad nisu bila veća izdvajanja za 

sport kada gledamo kapitalna ulaganja i kada gledamo ulaganja u funkcioniranje hladnog 

pogona sporta. Podsjećam da jesam, javno sam rekao i predložiti ću Rebalans za lipanj u kojem 

će se za vrhunski sport dići trostruko iznos sa 1,3 milijuna eura na 4 milijuna eura a gdje će se 

Sportskom savezu Grada Zagreba, kojem stalno ipak u ovih zadnjih godinu i pol, dvije dižemo 

u svakom Rebalansu i na proračunu iznos, ali isto tako tražimo transparentnost i tražimo da se 

ove stvari koje danas čitam po novinama ne dešavaju kao što čitam različite stvari oko 

Zagrebačkog šahovskog saveza, ne znam možda vam je to promaklo, da se takve stvari ne 

dešavaju i zauzet da ćemo dići novac, gradski novac koje onda Sportski savez Grada Zagreba 

raspodjeljuje pojedinim sportskim savezima a oni pojedinim klubovima plaćaju trenere itd.  

U tom smislu sam najavio još i 5 milijuna eura koje će u Rebalansu ići za pojačanje, za 

funkcioniranje Sportskog saveza. Podsjetiti ću i na kapitalna ulaganja od bazena Špansko, koje 
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ste spomenuli u vašem uvodnom obraćanju, do Kranjčevićeve, do obnove Doma sportova koji 

je isto čekao dvadeset godina da se konačno obnovi. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zastupnik traži dodatno objašnjenje. Izvolite zastupniče Goluža. 

 

 TRPIMIR GOLUŽA: 

 - Ponovno niste odgovorili na pitanje. 

 Što se tiče doma zdravlja Grad Zagreb ima tri doma zdravlja i vrlo lako ćete provjeriti 

o kojoj se osobi radi. 

……(Nerazumljiva upadica g. Ive Ivšić iz klupe)…… 

 Što se tiče… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Gospođo Ivšić, molim vas bez dobacivanja. Dobro? 

 

 

 TRPIMIR GOLUŽA: 

 - Što se tiče Sportskog saveza Grada Zagreba ovdje vam je dokument koji ste dobili sa 

specifikacijom sredstava, odnosno vaš pročelnik, sa specifikacijom sredstava.  

Potreba je na razini 40 milijuna eura godišnje. Vi dajete 20 milijuna eura.  

A evo samo za razvojne programe i sredstva usvojenog plana sredstava za 2024. godinu vi 

isplaćujete 0,95% potrebnih sredstava. Potreba je na razini milijun eura a odobreno je i usvojeno 

svega 9 tisuća i 500 eura. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje dati će gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa mislim ne razumijem u čemu je problem da kažete onda. Mislim kako vam mogu 

odgovoriti na pitanje o ravnatelju neke zdravstvene ustanove ako ne želite reći o kojoj ustanovi 

se radi. 

 Što se tiče, što se tiče, što se tiče vašeg pitanja o sportu znači ajmo ovako. Proračun za 

ovu godinu za sport u Gradu Zagrebu je 76 milijuna eura. Kada gledamo kapitalna ulaganja, 

kada gledamo ustanovu Upravljanje sportskim objektima gdje održavamo sve sportske objekte 

i držimo te cijene pristupačne da bi uopće sportaši mogli tamo trenirat znači to je u odnosu na 

državu, mislim da je država oko 115 milijuna eura a Grad Zagreb je 75 milijuna eura. 

 Što se tiče Sportskog saveza Grada Zagreba znači ponoviti ću još jednom mi ćemo stalno 

povećavat iznos ali ne tako da novac odlazi u džepove ljudi koji tvrde da su trenirali djecu koja 

nisu možda niti trenirala. Znači, o tome se bavi sad Gradski kontrolni ured. Pogledajte si članak 

u današnjim novinama da neko dobiva 40 tisuća eura u godinu dana plaću i tvrdi da je trenirao 

djecu koju nije trenirao. Takve stvari se ne mogu događati. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 I inzistiram da se to rasčisti prije nego što povećavamo novac za Sportski savez. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniče. Hvala. Idemo dalje.  

 


